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Folketingets Miljøudvalg 

Christiansborg 

1240 København K 

 

J.nr. NST-4101-00663 

 

Den 18. juni 2014 

Folketingets Miljøudvalg har i brev af 23. maj 2014 stillet følgende spørgsmål nr. 

437 (alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling 

Bonnesen (V). 

 

 

Spørgsmål nr. 437 (alm. del) 

Vil ministeren redegøre for antallet af faunabroer i Danmark, hvor man har 

nedjusteret driften og vedligeholdelsen af passagen - eller måske helt har nedlagt 

faunabroen - fordi dyrenes brug af faunabroen viste sig at være mindre end 

antaget. 

 

Svar 

 

Jeg har forelagt spørgsmålet for transportministeren, der har indhentet bidrag fra 

Vejdirektoratet. Vejdirektoratet oplyser følgende, som jeg kan henholde mig til: 

 

”Der er etableret 10 faunabroer ved statsveje samt ved en kommunal bro ved 

Næstved og på Øresundsmotorvejen (Sund og Bælt).  Selve bygværket på de 

statslige faunabroer vedligeholdes på samme måde som på trafikbroer, mens 

beplantningen oven på faunabroerne ikke vedligeholdes.  

 

Vejdirektoratet kender ikke til faunabroer, som er blevet nedlagt på grund af 

dyrenes mindre anvendelse end antaget.” 

 

 

 

 

Kirsten Brosbøl / Sven Koefoed-Hansen 
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